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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

  

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 30.12.2019 
 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Maria Băloiu care a fost aleasă 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
382/2019 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui 
de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-na Maria Băloiu: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
D-na Maria Băloiu: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 16 consilieri. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul secretar general Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, precum și presa locală. 

Consiliul Local a fost convocat prin Dispoziția nr. 2292/2019, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local 
din data de 22.12.2019. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 22.12.2019, a fost semnat 
de către Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune 
aprobării Consiliului Local. 

 
D-na Maria Băloiu: 
”Procesul-verbal  se aprobă în unanimitate. 
Se va lua o pauză de 10 de minute pentru studierea materialelor şi 

întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectele de hotărâre ce urmează a fi 
introduse suplimentar pe ordinea de zi.” 

 
S-a luat pauză 10 minute pentru studierea materialelor şi întocmirea 

avizelor comisiilor de specialitate. 
   
D-na Maria Băloiu: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
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D-nul primar Dan Bobouţanu : 
„Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 35 a 

următorului  proiect  de hotărâre: 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul 

local al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public 
local de persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna 
noiembrie 2019. 

 
 
D-na Maria Băloiu: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă cu 15 voturi ”pentru” 

(Ardelean Daniel Cosmin, Bădin Ion, Băloiu Maria, Borca – Lucan Laura Valentina, 
Butuc Ioan, Constantin Ioan, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Logofătu Daniela Maria, 
Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popa Mihaela, Todor Ramona Elena, Sevastru 
Bujor Virgil, Voinia Claudiu Sorin) și 1 vot ”împotrivă” (Stoicuța Lăscuț).  

 

Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
 

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 
care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare;  

De asemenea, vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile 
prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) 
interesul personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se 
consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la 
adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu 
modificările ulterioare şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie 
abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 
hotărâre aflate pe ordinea de zi? 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu sunt anunțate conflicte de interese sau incompatibilități.” 
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D-na Maria Băloiu: 
”Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
 

  La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate simplă). 
Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al municipiului 
Hunedoara, domnului IOAN SILVESTRU, membru al Asociației Revoluţionarilor din 
Decembrie 1989 Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Asociația Revoluționarilor din Decembrie 1989 Hunedoara ne propune 

acordarea titlului de ”Cetățean de onoare” al Municipiului Hunedoara, domnului Ioan 
Silvestru, membru al Asociației. În fiecare an, în luna Decembrie ne aducem aminte de 
românii care în Decembrie 1989 au avut curajul de a se revolta împotriva dictaturii 
comuniste. Eroii Revoluției din Decembrie 1989 sunt adevărate exemple ale iubirii de 
neam și pământ românesc reprezentând totodată modele de demnitate și virtute, de 
eroism și omenie. Având în vedere faptele petrecute în Decembrie 1989 la nivelul întregii 
țări dar și în Municipiul Hunedoara, precizăm că toți membrii Asociației Revoluționarilor din 
Decembrie 1989 Hunedoara, au contribuit la înlăturarea Regimului de Dictatură Comunistă 
din România. Domnul Ioan Silvestru are calitatea de luptător pentru victoria Revoluției din 
Decembrie 1989. Acordarea titlului de ”Cetățean de onoare” al Municipiului Hunedoara 
domnului Ioan Silvestru, membru al Asociației Revoluționarilor din Decembrie 1989 
Hunedoara, reprezintă un semn de recunoaștere și prețuire al spiritului de sacrificiu 
manifestat în lupta pentru victoria Revoluției din Decembrie 1989. Mulțumesc.”    
 

Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 
astfel: 
 
- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 387/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
În continuare, domnul Primar acordă Diploma de ”Cetățean de Onoare” 

al Municipiului Hunedoara,  d-lui Ioan Silvestru. 
 
D-nul Ioan Silvestru: 
”Vă mulțumesc.” 
 
D-nul Alexandru Chiș: 
”Sărbători fericite. Doresc la toată lumea un an nou fericit și la anul să ne 

întâlnim cu bine și mai cumpătați un pic în ceea ce vorbim și în ceea ce facem. An nou 
fericit, multă sănătate la toată lumea.”  
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La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). 

Proiect de hotărâre privind menținerea în anul fiscal 2020 a taxelor pentru serviciile 
prestate la Starea Civilă, stabilite pentru anul 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 388/2019 se aprobă în unanimitate. 

 
 

 La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 
absolută). Proiect de hotărâre privind menținerea în anul fiscal 2020 a taxelor aplicate de 
către Serviciul Public Grădina Zoologică, stabilite pentru anul 2019. 

 

                   Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 389/2019 se aprobă în unanimitate 
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La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). 
Proiect de hotărâre privind menținerea în anul fiscal 2020 a taxelor la Muzeul Castelul 
Corvinilor Hunedoara, stabilite pentru anul 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 390/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). 

Proiect de hotărâre privind menținerea în anul fiscal 2020 a taxelor, în vederea  utilizării  
unor spatii din cadrul Casei de Cultura a municipiului Hunedoara,stabilite pentru anul 
2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 391/2019 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). 
Proiect de hotărâre privind menținerea în anul fiscal 2020 a taxelor la Muzeul de 
Arheologie Istorie și Etnografie Hunedoara, stabilite pentru anul 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 392/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). 

Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor aplicate de către Serviciului Public 
Administrare Cimitire și Pompe Funebre pentru atribuirea locurilor de înhumare din 
cimitirul "Valea Seacă" şi a taxei de folosire a capelei, pe anul 2020.       

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 393/2019 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). 
Proiect de hotărâre privind stabilirea unor taxe aplicate de către Complex Sportiv „Michael 
Klein” Hunedoara şi Ştrandul Municipal, pe anul 2020. 

    
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 -Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

D-na Maria Băloiu: 
”Domnul Ardelean.” 

 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Vă mulțumesc doamna președinte. La comisie am avut o discuție și cu 

domnul Secretar și cu doamna reprezentant a Bazinului de Înot. Ar fi la anexa nr. 1, un 
amendament din partea consilierilor PNL, la pct. 10, este ”biletul de intrare la bazin în 
vederea desfășurării orelor de sport pentru elevii claselor I – VIII.” După cum știm, la 
capitolul Bazin de Înot stăm foarte bine, la capitolul ore desfășurate, acolo stăm foarte rău 
și eu zic că un pic de reclamă prin școli a acestei facilități, putem să facem ceva. Acum 
biletul, am înțeles că nu poate fi modificat pentru simplu fapt că este stabilit ca anul trecut 
la 5 lei, acum trece cu inflația, dar putem face o, zic eu, o facilitate, să denumim altfel. Să 
denumim un acces pentru elevi sau ceva de genul acesta. O facilitate locală, pentru elevii 
școlilor gimnaziale până în clasa a VIII – a, eu zic undeva la 1 leu biletul, mai ales că de la 
doamna de la Bazin am aflat că nimeni nu merge acolo să desfășoare orele de sport. 
După cum știți, înotul este extraordinar, mai ales la copii pentru dezvoltarea armonioasă, 
pentru sănătate, ș.a.m.d. și dacă se poate noi suntem dispuși ca în luna Ianuarie să venim 
la o ședință extraordinară ca să putem pune această modificare. Dacă se poate, dacă nu 
se poate, asta este. Vă mulțumesc.”  

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”După cum v-am spus domnule consilier, Codul Fiscal prevede aplicarea 

acelei inflații și nu prevede nicăieri coborârea taxei care a fost și anul trecut, iar dacă doriți 
să veniți cu o altă inițiativă legislativă, trebuie să parcurgem pașii transparenței 
decizionale. Nu se poate intervenii decât prin transparență decizională, astfel la anul puteți 
să interveniți, dacă doriți anumite modificări.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Am eu o completare. Eu cred că ideea este bună și trebuie pusă în practică 

și atunci ar trebui să discutăm cu școlile, să vedem dacă nu putem să facem chiar o oră, 
un parteneriat cu fiecare în parte, că s-ar putea la un moment dat să vrea foarte mulți și să 
nu fie timp pentru asta dar cred că ideea trebuie pusă în practică. Și mie mi se pare în 
regulă, pentru că vorbim de copii până la clasa a VIII – a care să desfășoare ore de sport. 
Deja este ceva instituționalizat. Ne putem gândi, în Ianuarie la un proiect.” 
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D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Un parteneriat, oricând se poate găsi o soluție.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Deci trebuie preluată ideea.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Am înțeles că pe moment nu se poate rezolva dar putem încerca în Ianuarie 

să o învelim sub o formă cât mai, chiar cu un parteneriat. Chestia este că se poate rezolva 
în momentul când există un parteneriat nu cred că vor fi foarte multe solicitări pentru 
domni de sport care să se priceapă în domeniul acesta, de înot, nu sunt foarte mulți dar 
totuși cred că putem găsi. O inițiere în tainele înotului pentru câțiva să fie din clasă, să fie 
jumătate, nu-i o pierdere și este un câștig în favoarea sănătății copiilor. Vă mulțumesc”. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Cu siguranță se poate găsi o soluție.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Corect.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 394/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). 

Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor pentru utilizarea temporară a terenurilor aflate 
în administrarea Consiliului Local şi a altor instituţii publice aflate în subordinea Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 395/2019 se aprobă în unanimitate. 
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 La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru închirierea spaţiilor cu altă 
destinaţie decât locuinţă şi a terenurilor aparţinând domeniului public şi privat al 
municipiului Hunedoara, aflate în administrarea Consiliului Local şi a altor instituţii publice 
aflate în subordinea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 

  
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 -Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
-  Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 396/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor pentru utilizarea temporară a 
locurilor publice de desfacere din piețele, târgurile și oboarele din Municipiul Hunedoara, a 
tarifelor de închiriere, precum și a tarifelor pentru serviciile prestate de către Serviciul 
Public Administrația Piețelor Târgurilor și Oboarelor, pe anul 2020. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr. 397/2019 se aprobă în unanimitate  
 

 

La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 
absolută). Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru 
anul 2020 pentru copiii înscrişi la Creșa „Căsuţa cu Pitici” din municipiul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 398/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 
 La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei lunare de întreţinere 
datorată de beneficiarii, aparţinătorii, susţinătorii şi/sau de reprezentanţii legali ai 
acestora, pentru serviciile  furnizate de Unitatea de Asistenţă Medico - Socială 
”Părintele Arsenie Boca” Hunedoara. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 399/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar de întreținere în 
funcție de gradul de dependență al persoanei vârstnice îngrijite în Centrul Social 
Multifuncțional pentru Persoane Vârstnice din municipiul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 400/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 
 La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea preţului de referinţă pe specii/grupe de 
specii, pe grade de accesibilitate, sortimente și natura produsului, pentru masa lemnoasă  
provenită din fond forestier proprietatea publică a Municipiului Hunedoara, aferent anului 
2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
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D-na Maria Băloiu: 
”Avem o înscriere la cuvânt. Domnul Stoicuța. Poftiți domnule consilier.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Am o întrebare domnule primar. Am o problemă cu, o mică problemă, 

pădurea Chizidului. Nu știu când ați fost ultima dată în pădurea Chizidului. Aproape că nu 
mai sunt pomi pe acolo. Dacă s-a plantat ceva în ultima vreme, că de tăiat s-a mai tăiat 
câte ceva. O simplă întrebare, pentru că o să dureze puțin și nu o să mai avem nici un 
pom.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Am rugămintea ca genul acesta de probleme să le ridicați la ”Diverse”. Aici 

doar strict pe proiectul de hotărâre.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Proiectul de hotărâre. Dacă s-a plantat ceva, în afară de tăieri.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Pe proiectul de hotărâre, se aprobă prețul de referință.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Noi nu aprobăm tăieri, în primul rând, acolo. Este arie protejată. Doi la 

mână, am plantat cred că peste 100 de stejari, de curând. A fost o acțiune, au și participat 
unii consilieri locali.”   
  

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 401/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de 
închiriere având ca obiect bunurile aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara și 
date în administrarea Serviciului Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din 
municipiul Hunedoara. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 402/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării Actului 
Constitutiv al Societății Salubprest Hunedoara S.R.L. . 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 403/2019 se aprobă în unanimitate 
 

 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții al 
Societății Salubprest Hunedoara S.R.L. . 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 404/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind  retragerea Municipiului Hunedoara din Asociația de 
Dezvoltare Intercomunitară „Serviciul județean pentru ocrotirea animalelor fără stăpân”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 405/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
  La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de comodat nr. 
29993/22.06.2012 încheiat între Municipiul Hunedoara şi  Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară „Serviciul județean pentru ocrotirea animalelor fără stăpân”, cu 
modificările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 406/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2019 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 407/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la societatea Prim Transprest 
Hunedoara S.R.L. . 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 408/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate simplă). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ 
preuniversitar de stat și particular de pe raza teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru 
anul şcolar 2020-2021. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-na Maria Băloiu: 
”Sunt înscrieri la cuvânt. Domnule consilier Ardelean, poftiți.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Vă mulțumesc doamna președinte. Domnule primar, întrucât am mai 

discutat subiectul acesta și cred că este bine să luați seama la ceea ce vă spun eu, este 
opinie personală dar totuși cred că rețeaua de licee a Municipiului Hunedoara este mai 
mult decât generoasă și astfel problemele sunt destul de mari la admiterea în clasa a IX – 
a de liceu și respectiv de clasa a IX – a de școală profesională. Eu consider că la numărul 
de elevi care în continuare încă vreo 6, 7 ani de zile o să scadă sau o să rămână foarte 
jos, s-ar preta o reorganizare a rețelei școlare în 3 licee. Vă spun și de ce trei, pentru că în 
momentul în care am unit cele 2 licee Tehnice, acum opinia mea este cât de cât din afară, 
pentru că eu nu mai fac parte din cadre didactice ale acestui Municipiu. Liceele Tehnice ar 
trebui unite dar nu separat, pentru că în momentul când s-ar uni liceele Tehnice, cele 
Teoretice ar avea totuși, ar lua partea leului. Zic că trebuie avut în vedere, nu vorbesc de 
anul 2020 – 2021, pentru că de la Inspectorat asta este stabilit deja, dar va trebui să aveți 
o discuție cu managerii celor 5 licee, acolo sunt probleme de orgolii, de renunțare la 
funcții, dar eu zic că se pot rezolva, astfel încât în Hunedoara să avem doar 3 licee. Unul 
Economic, unul Teoretic și unul Tehnic. Liceele astfel formate, vor fi foarte puternice și vor 
avea o altă calitate în domeniul educației tinerilor de învățământ liceal și profesional.  Vă 
mulțumesc.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”De acord cu propunerea dumneavoastră. Vom lua în calcul asta și o să și 

discutăm.”  
  

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 409/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii Consiliului Local nr. 308/2016 
privind predarea către Ministerul Dezvoltării Regionale și Administrației  Publice prin 
Compania Națională de Investiții  „CNI” S.A. a amplasamentului și asigurarea condițiilor în 
vederea executării obiectivului de investiții "Reabilitare, modernizare și dotare așezământ 
cultural sat Pestișu Mare municipiul Hunedoara". 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 410/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre pentru  revocarea Hotărârii  Consiliului Local nr. 308/2014 
privind repartizarea unor locuințe de necesitate. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 411/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe de necesitate situată în 
municipiul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 412/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Amenajare loc de joacă, localitatea 
Pestișu Mare, municipiului Hunedoara, județul Hunedoara“. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 413/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 din Hotărârea Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr. 286/2019 privind aprobarea structurii organizatorice – 
organigrama si a statului de funcții pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara si pentru Serviciile Publice fără personalitate juridica subordonate Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 414/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor 
spaţii din incinta clădirii Sitului Industrial „SSA Hunedoara” situată în municipiul 
Hunedoara, str. Furnalelor, nr. 2B, aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 415/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii 
publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului 
municipiului Hunedoara, a instituţiilor şi serviciilor publice, fără personalitate juridică, aflate 
în subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 416/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
contractual din cadrul Unității de Asistență Medico Socială „Părintele Arsenie Boca”, din 
subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 417/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
contractual din cadrul Centrului Social Multifuncțional pentru Persoane Vârstnice, aflat în 
subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 418/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 33 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate 

absolută). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii 
publici și personalul contractual din cadrul Direcției de Asistență Socială Hunedoara, 
serviciu public cu personalitate juridică din subordinea Consiliului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 419/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 34 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
contractual din cadrul Clubul Sportiv Hunedoara din subordinea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 420/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 35 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
contractual din cadrul Muzeului de Arheologie, Istorie si Etnografie Hunedoara, aflat în 
subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 421/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 36 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna noiembrie 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna Maria Băloiu: 
”Poftiți domnule consilier Ardelean.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean:  
”Vă mulțumesc doamna președinte. O singură problemă am. Subvenția nu 

mai vorbim, că a început să crească exponențial, dar nu are importanță asta. După cum 
ne-a promis domnul director Fan, mi-a spus că s-ar putea să poată implementa ceea ce 
am vorbit la celălalt consiliu, în luna când a avut subvenția, se pare că nu s-a putut de la 
01 Decembrie. Se poate de la 01 Ianuarie domnule Director?” 

 
D-nul Dorin Fan – Director Prim Transprest: 
”Sigur că da. Am făcut distribuția chiar dacă dumneavoastră spuneți că nu. 

Pentru luna Decembrie, încasările au fost cu 15.000 lei mai mari. Deci s-a distribuit de 
15.000 lei pe ultima lună din decada din Decembrie.” 

 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Ok. Deci să ne așteptăm la o subvenție mai mică din Ianuarie?” 
 
D-nul Dorin Fan – Director Prim Transprest: 
”Sigur că da. Cu siguranță.” 
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D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”O să povestim atunci, că nu mai este numai o lună. Așteptăm încă o lună, să 

vedem surprizele. Vă mulțumesc.”    
  

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 422/2019 se aprobă în unanimitate 
 

 
La punctul 37 al ordinii de zi. Diverse 
 
Dna Maria Băloiu: 
”Domnule Primar, aveți cuvântul.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Mulțumesc. Dacă-mi permiteți, avem un coleg în rândul nostru, care este 

reprezentant sătesc și așa cum obișnuim de Zilele Hunedoarei sau cu alt prilej mai 
deosebit, cum este această ședință, vreau să îi înmânăm din partea Consiliului Local o 
diplomă de excelență. Este vorba de domnul Mladen, vă rog! Pentru întreaga activitate.” 

  
D-nul Cristel Mladen – reprezentant sătesc Hășdat: 
”Sunt un pic emotiv, această diplomă am să o pun lângă celelalte diplome, 

medalii și cupe, pe care le-am primit în perioada ca sportiv, ca boxeur și în cei 38 de ani ca 
arbitru de box în Municipiul Hunedoara. Vă mulțumesc!” 

 
Dna Maria Băloiu: 
”Felicitări. La boxul vieții, de acum încolo. Continuăm, următorul înscris la 

cuvânt, Ioan Bădin, poftiți! Aveți cuvântul!” 
 
D-nul Ioan Bădin: 
”Mulțumesc doamna președinte. Pentru că este sfârșit de an, pe scurt aș 

vrea să trec în revistă activitatea Consiliului Local care eu o consider că a fost una 
benefică pentru Municipiul nostru, dovadă și cele 422 de Hotărâri de Consiliu Local care 
au trecut de-a lungul celor 12 luni, chiar dacă au mai fost unele piedici pe parcursul anului, 
venite de la colegii din celelalte grupuri de consilieri. Spun eu că s-a muncit la nivelul 
Primăriei foarte bine, dovadă și această diplomă de excelență, cu care a fost gratulat 
Primăria Municipiului Hunedoara, diplomă de excelență în digitalizare Smart City, primită la 
gala  Asociației Municipiilor din România. Un lucru excepțional pentru Municipiul nostru. 
Vreau să întăresc ceea ce spun, pentru că să te lupți cu orașe mari, reședințe de județ, mă 
refer la cele care au fost nominalizate pe final, la Municipiul Arad, Brăila și Constanța. Este 
un lucru demn de toată lauda pentru colectivul Primăriei. Aș vrea să felicit și funcționarii și 
toți lucrătorii din Primăria Municipiului Hunedoara pentru ceea ce au realizat în aceste 12 
luni. Sigur că este loc și de mai bine, sunt anumite compartimente domnule Primar, trebuie 
să recunoaștem, unde anumiți funcționari încă pun frâne desfășurării unei activități 
coerente. Este, probabil anul viitor, cei care nu au fost obișnuiți cu ritmul care l-ați impus, 
își vor găsi poate de lucru și în altă parte.  

În al 2-lea rând, au fost realizări remarcabile, spun eu. Se vede schimbarea 
an de an a Municipiului nostru în bine, prin numărul mare de turiști care vizitează Castelul 
Corvinilor și nu numai, prin această pietonală care atrage zi de zi. S-a văzut și acum și 
astă vară și în sărbătorile de iarnă, numărul impresionant de oameni care circulă pe 
această pietonală.  Apoi, fondurile europene și fondurile guvernamentale care s-au atras 
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pentru ceea ce se realizează în Municipiul Hunedoara și în acest an și în anul care va 
urma. Sper eu că și anul viitor, consilierii locali până la alegerile locale din vară își vor da 
silința ca să muncească pentru cetățeanul Hunedorean și spun eu că pentru anul care 
vine ca doleanțe pentru ceea ce se va realiza în Municipiul Hunedoara aș dori ca să se 
continue cu ceea ce s-a implementat în parcul Tineretului, cu acele aparate de fitness în 
aer liber. S-ar putea anul viitor încă în două locații din  parcul Corvin și încă într-o zonă din 
Municipiul Hunedoara, pentru că sunt benefice pentru sănătatea oamenilor din oraș si aș 
vrea ca de Florii ceea ce s-a realizat acum prin ornamentarea pietonalei să fie un Festival 
al Florilor în acea perioadă. În același timp doresc tuturor colegilor și angajaților Primăriei 
și dumneavoastră, domnule Primar și domnișoara Viceprimar ca în anul care vine să vă 
aducă multă sănătate și bucurie alături de cei dragi. Mulțumesc!” 

 
Dna Maria Băloiu: 
”D-nul consilier Stoicuța, aveți cuvântul.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Stimați colegi, domnule Primar, pentru anul ce urmează îmi doresc de la 

dumneavoastră și de la colegii mei următoarele: am aici șase puncte, m-am gândit la ele, 
nu este un reproș dar ar fi dorința mea pentru anul următor. Unu, să oprim a ne mândri cu 
pietonala și să începem a o folosi în ajutorul și folosul celor care au afaceri în zonă și a 
locuitorilor acestui oraș. Să înjumătățim lista evenimentelor plătite din bugetul local și cu 
banii rezultați să facem noi parcări, să astupăm gropi și chiar să asfaltăm noi străzi dacă 
se poate. Ar mai fi o problemă, să oprim angajările nenumărate la instituțiile statului sau la 
firmele Primăriei și să  păstrăm de exemplu, am mai spus aici un jurist și un contabil 
pentru toate S.A.-urile și S.R.L.-urile pe care Primăria le deține. Vă aduc aminte domnule 
Primar, că ținând cont de circumstanțe Salubprest și PrimTransprest vor trebui să 
fuzioneze pentru a fi eligibil la accesarea fondurilor europene. Mi-aș dori din tot sufletul să 
văd mai multă opoziție, pentru că opoziția din păcate există doar atunci când vine vorba de 
Salubprest. Stimați colegi de la liberali, ați avut conducerea la PrimTransprest, iar 
subvenția de la bugetul local din acea perioadă a crescut nu a scăzut deloc. Ori noi din 
acest motiv ne-am adunat aici, să facem tot posibil să diminuăm cheltuielile 
supradimensionate, nu să le creștem. 

Vă rog domnule Primar, să acționați în favoarea micilor investitori  locali 
deoarece de 3 ani de zile se vorbește doar de marii investitori și nu prea am văzut 
investitori marcanți pe aici. Dar se scapă din vedere micii afaceriști hunedoreni care de 
fapt sunt adevăratul motor al orașului, credeți-mă pe cuvânt. Mi-aș dori să găsim soluțiile 
necesare pentru a ajuta tinerii și nu numai, să-și construiască locuințe, persoanele care au 
o casă sau o locuință ori din orice parte a lumii s-ar afla, tot acasă se vor întoarce până la 
urmă, cel mai bun exemplu sunt chiar eu. În încheiere vă doresc la toți un an nou fericit, 
bun-simț, minte înțeleaptă.” 

 
Dna Maria Băloiu: 
”D-nule Primar, aveți cuvântul. 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Mulțumesc și eu pentru ideile pe care le dezvoltați aici. Pietonala este un 

lucru de mândrie până la urmă, pentru că acest Consiliu Local a votat tot ce ține de acest 
proiect. Faptul că ea este foarte vizibilă în ultimul timp, nu cred că ni se mai datorează 
nouă pentru că deja vedem cetățeni venind din foarte multe orașe sau românii din 
diaspora, hunedorenii noștri care o promovează mai mult decât am putea-o noi promova, 
ca Primărie. Dar, e adevărat afacerile pe pietonală trebuie să fie următorul proiect al 
nostru, eu i-am încurajat cu tot ceea ce am putut lăsând lucrurile să se desfășoare așa 
cum au dorit în momentul de față dar evident, așa cum spuneți și dumneavoastră, dacă 
vom găsi de comun acord soluții legale, sigur dorința este să se dezvolte dar e o afacere 
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privată, așteptăm oameni care vor să deschidă în zonă, am spus-o de nenumărate ori că 
nu mărim impozitele și taxele. Ați observat, practic este același nivel doar că indicele de 
inflație care se aplică. Înjumătățirea bugetului pentru evenimente nu cred că ar fi o soluție, 
pentru că oricum noi nu avem un buget foarte mare pentru evenimente, dar aceste 
evenimente au adus peste 400.000 de turiști. Să știți că nimic nu este întâmplător. Ceea 
ce votați dumneavoastră ca și evenimente, foarte multe de altfel care se desfășoară la 
Castel dar în ultima vreme și pe pietonală, aduc turiștii în Municipiul Hunedoara. Nu 
suferim la lipsa banilor pentru asfaltări, deci se lucrează. Este clar că nu puteți să știți 
probabil cam unde sunt în fiecare moment utilajele. În momentul de față nu se lucrează 
pentru că sunt sărbătorile dar în ultima lună, Decembrie, s-a lucrat peste ceea ce am 
prognozat în cartierul Traian Vuia, tot cartierul Traian Vuia și tot cartierul Micro 5 cu 1,iar în 
primăvară lucrările vor continua cu finalizarea acestor cartiere și mutarea grupului de firme 
în altă zonă. Deci bugetul pentru evenimente nu ar fi suficient să faci o stradă, să fim 
serioși, ca acuma nu este un buget nu știu cât, cât de mult.  

Angajările să știți că nu facem decât strictul necesar. Suntem foarte atenți la 
ceea ce înseamnă echilibrarea salariilor și totodată în concordanță cu veniturile realizate. 
Ați observat modificarea cerută de actualul guvern a Ordonanței 114 și alte acte 
normative, va duce la o pierdere de resurse umane în Primărie, de aproximativ 64 de 
oameni, ceea ce este imens. Foarte mult și mulți dintre ei, oameni care este adevărat, 
erau la pensie, oameni cu expertiză mare, aduși din rândul pensionarilor tineri. Nu vă 
imaginați că aveau 80 de ani, de la fostele societăți comerciale ICSH, Combinatul 
Siderurgic și altele care au ajutat foarte mult la ceea ce însemna echipele de 
implementare a proiectelor. Ca nivel de salarizare, noi suntem în urmă, dacă vreți, a 
orașelor mai mici decât noi. Petroșani, Orăștie, Deva și undeva pe 4 venim noi și încă nu 
le-am socotit și pe cele din Valea Jiului. Deci suntem foarte atenți la tot ce înseamnă 
angajări. 

Subvenția la PrimTransprest, a fost o discuție de când s-a înființat această 
societate, a crescut, a scăzut, dar să nu uitați că până la urmă noi acordăm subvenții în 
foarte multe locuri și o facem pentru cetățenii din Municipiul Hunedoara. Nu am mărit 
prețul biletului, este de 2 lei. Cred că și din mandatul trecut tot 2 lei au fost. Evident că 
avem în plan acel proiect, pe Fonduri Europene, care deja a fost predat, urmează să se 
facă verificarea lui. Este vorba de construcția unei autobaze noi și achiziționarea celor 20 
de autobuze hibrid, lucrurile sunt într-o continuă mișcare. 

Ideea cu terenul pentru tineri, corect. Este abordarea corectă. Într-adevăr 
dacă ai cumpărat terenul, înseamnă că și vrei să te întorci acasă. Am identificat, încă nu 
am reușit să identificăm toate actele dar o să intre pe ordinea de zi, cât de curând. Am 
identificat un teren și dacă vom mai identifica sunt absolut de acord cu dumneavoastră. Să 
încurajăm revenirea în Hunedoara a celor care doresc sau a celor care vor să se mute.  

Cât privește investitorii locali întotdeauna am stat de vorbă cu mulți dintre ei, 
inclusiv în audiență, care au venit.  Acest Consiliu Local,că până la urmă nu Primarul face 
de capul lui, că îți trebuie Hotărâre de consiliu, niciodată nu cred că am oprit pe cineva să 
vină către noi. Dorința este de a atrage cât mai mult pentru că așa cum ați subliniat, din 
impozitele pe venit, se realizează mult mai mult, decât din impozitele și taxele locale. 
Mulțumesc!” 
 

Dna Maria Băloiu: 
”Și noi mulțumim. Are cuvântul domnul consilier Ardelean. Poftiți.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Domnul Stoicuța mai vrea să ia cuvântul.” 
 
Dna Maria Băloiu: 
”Poftiți.” 
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D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Aș mai vrea să vă spun domnule Primar, nu este un reproș, dar să știți că 

suntem țara din Europa unde salariul mediu al bugetarilor sau al angajaților instituțiilor 
locale este cu 65% mai mare decât în mediul privat. Salariul mediu, în mediul privat. Deci 
înțelegeți? Știți care este problema? Problema este, dacă la mine vine cineva să se 
angajeze, știți ce spune? Vreau cel puțin să am cât șoferul Primarului. Deci de acolo încep 
discuțiile. Ori trebuie să înțelegeți că nu este normal ce se întâmplă și eu cred că anul 
viitor vom avea probleme mari dacă nu vom avea grijă la cheltuieli, vom avea probleme 
mari și o să vedeți că lucrurile nu vor sta chiar așa cum crede toată lumea. Asta am vrut să 
spun.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Din păcate, șoferul meu are salariul foarte mic și stă foarte mult la serviciu.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Era ca idee.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da, ca idee. În ceea ce privește discuția pe care putem să o purtăm dar cred 

că nu vom rezolva noi multe lucruri acum. Este adevărat că politica Guvernului probabil va 
fi adaptată și la creșterea salariilor din mediul privat, dar de curând am văzut un 
comentariu pe un site foarte important în care o societate, o multinațională din România, 
spunea că nu mai vrea salariu minim și nu i se pare corect ca muncitorii din România să 
câștige ca cei din Austria. Mie nu-mi sună bine. Eu cred, ca să recuperăm decalajul față de 
țările dezvoltate trebuie să dăm medicilor, atenție, care sunt bugetari, să nu se înțeleagă 
că fac apologia doar angajaților din Primărie, că dumneavoastră când v-ați referit la 
bugetari, v-ați referit la toți. Să dăm medicilor salariile din străinătate, să dăm profesorilor, 
că avem foarte mulți aici care sunt bugetari, salariile din străinătate. Să dăm Armatei, 
Poliției, STS - ului, SRI – ului, bugetarilor de la nivel național, județean și local, salariile 
celor din străinătate. Eu cred că asta este o abordare corectă. A le tăia doar pe principiu că 
sunt prea mari și prea mici în privat, nu este corect. Corect este să existe într-adevăr un 
echilibru și aici probabil printr-o creștere a salariului minim așa cum își propun Guvernele 
României care obligă și mediul privat să fie crescute, că acolo sunt convins că dorința este 
să nu fie crescute, nu? Mai înainte am explicat, sunt convins că lucrurile se vor așeza într-
o balanță corectă. Până atunci eu militez pentru salarii decente ca în Comunitatea 
Europeană și o repet, profesori, medici, poliție, funcționari publici  de la nivel Central, 
funcționari publici de la nivel Județean, funcționari publici de la nivel local, dar și pe 
criteriul performanței. În ceea ce privește performanța în Primăria Hunedoara, 
dumneavoastră o cunoașteți pentru că ați votat toate aceste proiecte. Cred că suntem în 
momentul de față, cu sprijinul dumneavoastră evident, că nu se poate altfel, una dintre 
administrațiile de succes din România. Nu este întâmplător, evident, nici premiul care a 
fost obținut de Municipiul Hunedoara și de către acest Consiliu Local. Nu vreau să duc 
discuția mai departe că nu cred că putem rezolva altceva.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Dumneavoastră sunteți politician și eu nu. Provin din mediul privat. 

Dumneavoastră sunteți politician.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Și dumneavoastră sunteți politician.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Nu.” 
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D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Sunteți ales local.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Noi suntem aceia cu tăierile și vrem salarii mici la privat, nu. Vorbeam de 

productivitate, vorbeam de cum sunt priviți sau cum sunt tratați oamenii de către 
autoritățile statului ș.a.m.d., pentru că vreau să vă spun un singur lucru. Nu mă simt 
responsabil pentru cei care au plecat din Hunedoara, din țară și sunt foarte mulți care 
pleacă. Să știți că nu pleacă în ultima vreme din probleme de sărăcie. Nu mai pleacă 
lumea de sărăcie. Pleacă pentru că sunt tratați cum sunt tratați, de autoritățile statului, asta 
așa ca să discutăm.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nici nu am încercat să vă contrazic, am încercat să vă exprim un punct de 

vedere vis – a -  vis de această salarizare, dar asta nu înseamnă că v-am contrazis cu 
ceva.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Eu vă înțeleg întru totul și vă dau dreptate. Aveți o doctrină. Da, avem 

nevoie de egalizare dar trebuie să crească și productivitatea muncii, sunt mult mai multe 
lucruri care trebuie luate în discuție. Nu este numai un pic de populism. Adică, trebuie să 
ne pregătim pentru zile mai grele. Eu asta am spus. Atâta tot. Mulțumesc.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Corect. Așa este, aveți dreptate. De asta am și spus că eu am făcut o 

analiză foarte atentă asupra salarizării din Primăria Hunedoara și am constatat că suntem 
în spatele unor Primării de trei ori mai mici decât noi. Dar am ținut lucrurile sub control și 
niciodată n-am avut o declarație publică prin care să spun că nu avem bani de salarii la 
final de an. Tocmai de aceea nu vă contrazic cu nimic și sunt convins că nimeni nu vă 
poate contrazice când spuneți: ”da! Vrem eficiență.” Da, la nivel național așa ar trebui să 
fie.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Dar trebuie să vă mai spun ceva. Sunt impozitele care au rămas aceleași, 

mulțumim, adică nu a fost necesar pentru a crește impozitele, vă mulțumim, dar vă dau un 
simplu exemplu. Poate dumneavoastră, nu știți, poate vă plătește altcineva impozitele. 
Dacă eu acum mă duc dincolo (în clădirea cu Serviciul Impozite și Taxe Locale) și spun că 
doresc să plătesc impozitele pe societatea juridică, da? O să primesc o foaie prin care 
scrie așa: ”impozit Consiliul Județean, impozit local.” Dar nu este trecut pe foaie pentru ce. 
Eu vă demonstrez, mă duc acum jos, de 2 ani de zile plătesc la o mașină care a fost 
trecută de pe local pe județean. De ce? Pentru că nu apare în acea situație de impunere. 
Dacă vrei să ști exact pentru ce plătești, atunci trebuie să dai 50 de lei și să te duci dincolo 
ca să ceri să ți se spună exact detaliat, pentru ce plătești. Asta știți cum este? Ca și cum 
ați merge dumneavoastră la restaurant și ați cere, nu știu, pentru toată masa, dați de băut. 
Băutură atâta, mâncare atâta.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Pentru ce să plătiți 50 de lei? Nu înțeleg.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Așa este. Este o Hotărâre, nu de la dumneavoastră, este de la administrația 

trecută. Să știți. Așa este. Nu primiți detaliat pentru fiecare mașină în parte, pentru fiecare. 
Nu primiți.”  
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Dna Laura Valentina Borca – Lucan: 
”Certificatul fiscal?” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Da.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Doar dacă doriți să-l obțineți la urgență.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Nu certificatul fiscal. Este foaia de impunere pe care o primește fiecare 

acasă. ” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Decizia de impunere dumneavoastră o completați, singur, iar pentru orice 

lămurire, funcționarii vă stau la dispoziție.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Nu se dau relații, domnule Secretar.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Eu refuz să cred acest lucru.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Eu vă arăt.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu se dau relații pentru că…” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Contracost.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu.”  
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Bine. Atunci, dacă m-am înșelat, îmi ce scuze.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Eu sunt dispus să merg cu dumneavoastră la ghișeu acum și să facem un 

exercițiu de sinceritate.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Ca să nu am eu ultima completare, nu am mărit impozitele și taxele tocmai 

ca să încurajăm și micii investitori privați.” 
 
Dna Maria Băloiu: 
”Da, mulțumim. Are cuvântul domnul consilier Ardelean. Poftiți.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Vă mulțumesc doamna președinte. A devenit ceva, un deja – vu, la mine. 

Am discutat și cu vecinii, după cum știți stau în Buituri. Societatea asta Brai -  Căta este 
foarte, foarte operativă. Uită să vină după containerele cu gunoi selectiv. Între trei și patru 
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săptămâni. Acum fiind ziua de Miercuri, o să mă distrez foarte tare în data de 08, că până 
acum, mai avem un pic și terminăm anul. Până în data de 08 nu au anunțat nici o altă dată 
de a veni cu gunoiul. S-a nimerit Miercurea 25 Decembrie, Miercurea 01 Ianuarie, zile 
nelucrătoare bineînțeles. Nu-mi imaginez ce o să fie în data de 08 prin curțile sau pe 
strada vecinilor mei de stradă. Aș vrea dacă se poate, fiind și un final de an. Nu știu dacă 
rezolvăm ceva cu chestia asta, dar eu pentru sufletul meu, cred că ar fi o bună analiză 
comparativă din partea Compartimentului Financiar să facem o comparație, cât să zic, 
2019 cu 2014 sau 2015, pe vremea când toate serviciile de salubrizare erau la societatea 
la care tot timpul a fost blamată de către colegii mei de la PSD, de către ProServ. Deci aș 
vrea să văd în anul fiscal 2019, față de anul 2014. Bineînțeles, ținem cont și de inflație, 
ținem cont de ce vreți dumneavoastră. Totuși am impresia că SalubPrest-ul și Brai – Căta 
mănâncă mai mulți bani din Primărie decât ProServ-ul. Este părerea mea. S-ar putea să 
mă înșel și dacă mă înșel, eu sunt dispus să-mi cer scuze. Nu sunt mulțumit. SalubPrest - 
ul ca SalubPrest – ul, că nu mai are ce cosi. Sigur o să vină la primăvară iar, nu are 
cositori, mai angajăm 20 de cositori, că trebuie pe durată determinată, dar Brai – Căta, ce 
să vă spun? Este chiar în mijlocul satului un container de acesta de, plastic și metal foarte 
drăguț, galben. Fac mișcare, mă duc cu sticlele toate, nu se pune problema, vecinii tot 
așa. Îl umplem în trei, patru zile, ei vin cam la trei, patru săptămâni timp în care peste tot 
sunt numai peturi, Nu are sens. O dată am vrut să fac niște poze, nu se merită. Aș vrea să 
întreb și poate dacă există cineva să-mi dea răspunsul și de la Brai – Căta, dar dacă zilele 
acestea au picat de Miercuri, nu era normal să vină Joi? Sau Sâmbătă sau în altă zi? Nu 
am primit nici o informare. Prin faptul că am venit la muncă în 30 Decembrie, nu-mi 
rămâne decât să vă urez un an nou mai bun ca 2019, pentru că după părerea mea, acum 
dumneavoastră aveți o altă părere. Anul 2019 nu a fost el chiar așa de bun pentru că noi 
am semnat foarte multe proiecte, numai că nu se prea face nimic. Și cu proiectul acela cu 
apa și canalizarea, aceea este cireașa de pe tort. Deci dacă îmi mai spuneți în 2023 că tot 
ApaProd – ul este de vină că nu s-a implementat proiectul din 2020, eu nu știu ce o să mă 
duc la buitureni să le spun decât ce: ”bă fraților, miroase frumos.” Acum nu mai prea 
miroase, că este iarnă dar primăvara și toamna miroase nemaipomenit pe străzile 
buiturene. Vă mulțumesc.”  
 

Dna Maria Băloiu: 
”Domnule Primar aveți cuvântul.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da, vă mulțumesc și eu. Sigur, nu doar dumneavoastră ci foarte mulți 

cetățeni din Municipiul Hunedoara au dreptate în legătură cu modul în care încă se 
colectează gunoiul de către societatea Brai – Căta dar v-aș spune o mică povestioară. 
Când s-a făcut Caietul de sarcini pentru licitația la contractul de ridicare a gunoiului 
menajer, făcut de către consiliul Județean, care era condus de Partidul Național Liberal. 
Atât de bine l-au făcut, încât au scos din schemă societățile comerciale cu Capital Integral 
de Stat. De exemplu, SalubPrest. L-au scos și au spus: ”nu. Societăți private”, și l-au dat. 
Se numește Brai – Căta de care sunteți nemulțumit, cum sunt și eu nemulțumit, ba chiar 
mai mult. În calitate de ordonator de credite, am dat până acum, aproximativ 1 miliard 
jumătate de lei/vechi amendă. Cam atât, cam pe acolo ne ducem. ProServ-ul nu ridica 
gunoiul menajer nici atunci. Probabil vă referiți la acele clopote de sticlă sau bănuiesc că 
la aceea vreți să vă referiți, că le ridica dar și acolo era o întreagă discuție. Însă în ceea ce 
privesc câștigurile, raportate la suprafețele curățate de zăpadă, de iarbă, de măturat, vă 
asigur că stăm foarte bine față de ProServ. Chiar foarte bine. Raportat la ceea ce muncim 
noi în momentul de față și cu ceea ce avem ca și utilaje, nu sunt ale noastre, stimați 
colegi, sunt ale cetățenilor Municipiului Hunedoara. Noi mai avem 6 luni de zile și probabil 
că unii dintre noi vom pleca. Cetățenii Municipiului Hunedoara au fost cei care au cerut ca 
aceste servicii să se întoarcă la Primărie. Dacă mâine aș putea ca serviciul de salubrizare 
al Brai – Căta, să se întoarcă la Primărie, mâine l-aș lua înapoi. Să știți, mâine l-aș lua 
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înapoi. Din păcate, așa cum a fost făcut Caietul de sarcini, de cei care erau, nu 
dumneavoastră, cei care erau din Partidul Național Liberal l-au făcut prost. Asta nu 
înseamnă că cei de la PSD au făcut ceva în plus. Nu. Au preluat aceea și l-au pus în 
practică. Și nemulțumirea cu apa și canalizarea, este îndreptățită domnule consilier, dar nu 
vă pot spune altceva decât tot de ApaProd. Pentru că eu stau cu subsecventul 3 ca să 
încep să asfaltez, să vi-l prezint pentru asfaltare în Peștiș, în Buituri, în Zlaști, Groș, Boș și 
mă împiedic de această societate care nu și-a făcut treaba și care a fost condusă evident 
de un Director care era Vicepreședinte al Partidului Național Liberal și evident acel 
Director, Vicepreședinte al Partidului Național Liberal, că așa sunt aceștia, fac și politică, 
este ținut în brațe de cei de la PSD, acum. Dar nu vă faceți griji, eu sunt dispus să 
recunosc orice. Sunt total nemulțumit și ultima scrisoare care a fost trimisă în urmă cu o 
săptămână către Consiliul Județean și ApaProd, a fost următoarea: ”Vă rog să vă dați 
demisia.” Nu voi răspunde niciodată, nu doar eu, cred că nici dumneavoastră, pentru 
prostiile pe care le fac societățile aflate în subordinea Consiliului Județean. Și nu are 
importanță că este condus de PSD. Foarte bine. De asta o spun ca să se știe. Tot la fel de 
prost au fost conduse, tot de aceiași conducere și pe timpul Partidului Național Liberal ca 
să fim egali acum dar nu pot să mint pe nimeni să spun că: ”mâine domnule consilier, vom 
merge să introducem canalizarea în Buituri” că nu au fost în stare să termine studiul de 
fezabilitate în urmă cu un an când trebuia să-l termine. Nici acum nu sunt stare și o să le 
cer demisia în fiecare ședință de Consiliu Local. Deocamdată suntem în luna Decembrie și 
m-am mărginit la a publica o scrisoare, bineînțeles instituțional, semnată de mine ca 
Primar, n-am ascuns lucrul acesta, pe care am trimis-o atât Consiliului Județean, cât și 
conducerii societății ApaProd și aștept reacția aceea, în 30 de zile. Cam așa este la noi, cu 
30 de zile. Da, este o dezamăgire că nu am putut să facem mai mult. Să sperăm  că o să 
reușim măcar să termine de licitat în primele zile ale lunii Ianuarie pentru canalizarea de la 
Peștiș pentru că acolo deja lucrurile s-au accelerat. Și acolo a trebuit să cer demisia 
conducerii ADI, că să poată să accelereze. Văd că numai așa merge. Nu o să-mi asum 
niciodată și nu o să mă auziți că țin partea partidului meu dacă lucrurile nu au fost făcute 
bine în perioada respectivă. Deci repet, nu țin partea nimănui. Eu sunt ales ca și 
dumneavoastră, de cetățenii din Municipiul Hunedoara. Mulțumesc.”  

 
Dna Maria Băloiu: 
”Are cuvântul domnul consilier Virgil Sevastru.”     
                  
D-nul Virgil Sevastru: 
”Domnule primar, o singură problemă am de ridicat. Vă rog să analizați 

posibilitatea de a se asigura transportul gratuit al elevilor pe raza Municipiului Hunedoara 
pe baza carnetului de elev pe toată durata desfășurării cursurilor.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Dar să știți că noi avem transport gratuit. Chiar avem transport gratuit.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”S-a votat aici.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da. S-a votat. 
Vă cer scuze pentru tonul mai virulent pe care l-am folosit dar și eu mă pun 

în pielea unor cetățeni care locuiesc în Buituri sau în Peștiș sau în Zlaști și Răcăștie și 
atunci poate ne mai pierdem cumpătul când trebuie să tot explicăm în numele altora. Asta 
este culmea! Cât privește activitatea Consiliului Local și în anul acesta este, cred, sunt la 
al treilea Consiliu Local, este cel mai bun Consiliu pe care l-am prins eu, cel puțin, cu 
discuții principiale și faptul că n-am dezvoltat niciodată cu ură anumite discuții, înseamnă 
foarte mult despre calitatea dumneavoastră ca și aleși locali. Eu vă doresc sărbători 
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fericite, evident că vă aștept la unul dintre evenimentele votate de dumneavoastră în Piața 
Regele Ferdinand în noaptea de Revelion începând cu ora 2230. Va fi un spectacol frumos 
sper, și să ne vedem sănătoși în noul an. Mulțumesc.” 

 
Dna Maria Băloiu: 
”Are cuvântul doamna reprezentant sătesc Szabo.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Vă cer scuze. Înainte de a da cuvântul reprezentantului sătesc, având în 

vedere interpelarea domnului consilier Stoicuța, am solicitat prezența Directorului adjunct 
de pe Direcția Economică, cel ce răspunde de Taxe și Impozite pentru a clarifica situația. 
Vă rog doamna Popa și domnul Stoicuța să mai repetați o dată pentru ce plătiți pentru 
lămuriri acei 50 de lei.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Poftim? Cei 50 de lei?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Da. Pe care ați afirmat că îi plătiți pentru lămuriri suplimentare.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Dacă doresc de exemplu să știu ce impunere am ca și impozite, primesc o 

foaie de la Primărie pe care scrie așa: ”pentru Consiliul Județean, atât pentru Consiliul 
Municipal, atât.” Este trecut pe această foaie sau dacă vin la dumneavoastră la ghișeu și 
spun: ”doresc să plătesc impozitele anul viitor?” da? Pe care le am pe persoană juridică, 
vorbim de persoană juridică, este trecut acolo fiecare mașină în parte cu numărul?” 

 
Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”Nu.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Nu. Scrie doar impozit.” 
 
Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”Toate aceste formulare sunt aprobate prin Monitorul Oficial.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Asta era.” 
 
Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”Și sunt aceleași la nivel de țară.” 
 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”La nivel de țară, dar dacă vreau să știu în detaliu, trebuie să plătesc bani, 

da?” 
 
Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”Nu.”  
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Cum să nu? Așa am plătit la toate.”  
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Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”50 de lei ați plătit dumneavoastră?” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Da, anul trecut.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”La cine ați plătit dumneavoastră.”  
 
Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”Nu există taxă de 50 de lei. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Asta spuneam, că nu știu să se fi aprobat așa ceva. Că acum acel tipizat 

este normal să fie aprobat la nivel de țară.” 
 
Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”Dacă ați solicitat certificat de atestare fiscală, da, este 40 de lei.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Nu am solicitat. Am vrut să plătesc impozitele și am vrut să plătesc doar 

impozitele. Având în vedere că am mai multe utilaje sau mai multe mașini sau mai multe 
unități, cum vreți să le spuneți, scrie așa: ”Consiliul Județean atâția lei, Consiliul Municipal 
atâția lei și de atâtea ori dar nu știu cine ce reiese. La mine sunt 20, 25, 30. Eu nu pot să 
știu dacă s-a vândut, dacă nu s-a vândut, dacă mai există.” 

 
Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”Dumneavoastră de fiecare dată când dobândiți un bun impozabil sau îl 

scoateți din evidență, depuneți o declarație fiscală la Primărie. Normal personalul din 
contabilitate de la dumneavoastră, ar trebui să aibă o inventariere a mijloacelor fixe, a 
imobilelor sau să vină la punctaj.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Eu de doi ani de zile, de exemplu, plătesc pe un utilaj pe care nu-l mai dețin 

sau l-am trecut de pe persoană fizică pe persoană juridică.” 
 
Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”Bun. Și ați adus documentele?” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Și îl plătesc și acolo și dincolo. Dar nu pot să vin. Eu nu pot din ce îmi dați 

dumneavoastră sau din ce scoateți dumneavoastră, eu nu pot să văd unde se regăsește 
acela. Eu îl văd doar dacă este. Eu știu că este unul în plus, dar nu știu care.” 

 
Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”Păi tocmai. Trebuie depuse documente. Termenul de depunere este 30 de 

zile.”” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”O să scot o foaie, să vedeți cum arată.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”O dată să rezolvăm problema cum se plătesc acei 50 de lei și pentru orice 

lămurire suplimentară.” 
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Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”Dumneavoastră știți, că ați aprobat taxele. Nu există taxă de 50 de lei.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Exact asta voiam să clarificăm. Nu există acea taxă de 50 de lei și 

funcționarii vă stau la dispoziție pentru lămurirea oricăror probleme.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Mulțumesc, domnule Secretar. Știți ce vă doresc? An nou fericit.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”La fel vă doresc și eu, domnule consilier.” 
 
Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”Oricând, doar că trebuie depuse documente. Fără documente, noi nu putem 

ști ce este acolo.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Documentele sunt depuse. Nu vă supărați pe mine. Dacă dumneavoastră 

mergeți la restaurant și mâncați, dumneavoastră trebuie să știți ce plătiți.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Am o rugăminte. După ședința de Consiliu să mergeți cu domnul consilier să 

clarificați situația, că devine o problemă personală, nu mai devine o problemă a întregii 
comunități.” 
 

D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Este o problemă pentru toți cei care plătesc impozite. Credeți-mă pe cuvânt. 

Pentru cel care are o mașină, este simplu. Știe că are atâta impunere, nu este o problemă, 
dar pentru cei care au mai multe este o problemă.” 

 
Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”Dar de la alte societăți vin contabilii la punctaj.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Avem o birocrație excesivă, știu, cunoaștem.” 
 
Dna Daniela Popa – Director adjunct Direcția Economică: 
”Verificăm ce figurează la noi cu ce figurează dumneavoastră.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Acum, funcționarii din Primărie nu au de unde să știe contabilitatea 

dumneavoastră, cu tot respectul pentru contabilul dumneavoastră..” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Domnule Secretar, contabilitatea este una și impunerea. Ca să văd și eu pe 

ce plătesc, este cu totul și cu totul altceva.” 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Păi are puțină legătură, cu tot respectul.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Doamna Szabo.” 
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Dna Dorina Szabo: 
”Trei probleme. Acum că dumneavoastră ați votat trecerea de la CNI a 

Căminului Cultural în patrimoniul Primăriei, aș solicita domnule Primar, să nu mai facem 
pentru fiecare pomană câte o hârtie. Deci noi vom folosi Căminul, i-am spus și 
domnișoarei Viceprimar, până acum făceam pentru fiecare pomană câte o hârtie să mă 
acopăr, dar de exemplu, a murit ieri cineva și astăzi îl înmormântează. Deci solicităm, 
cheia este la mine de la Căminul Cultural. Când sunt pomeni așa pe nepusă masă, vin, le 
dau și doar pomenile în zona unde a fost alimentara și cum mă întreba domnișoara 
Viceprimar, dacă nu există să se surpe? Nu. Pentru că acolo este etaj deasupra.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Știți de ce faceți hârtia? Ca să vă asumați ceea ce este acolo în ziua 

respectivă. Este simplu. Unde ați văzut dumneavoastră lucru fără hârtii?” 
 
Dna Dorina Szabo: 
”Dar niciodată nu mă încadrez.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Vin și eu pe direcția domnului consilier. Tare aș vrea să simplific birocrația, 

dar nu eu sunt acela care trebuie să o fac că avem niște oameni prin Parlament, pe acolo. 
Unde ați văzut dumneavoastră lucru fără hârtii? Aș vrea și eu.” 

 
Dna Dorina Szabo: 
”Dar nu ne încadrăm, domnule primar. De exemplu a murit ieri și azi l-au 

înmormântat.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Haideți doamnă. Este o hârtie.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Când vine să scoată certificatul de deces, face și hârtia.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Adică dumneavoastră ne explicați în ședință că nu pot să fac o cerere pe 

care oricum știți că o aprobăm. O aprobăm pentru că trebuie să avem o cerere acolo că ți-
am dat cheia. Nu vă faceți griji.” 

 
Dna Dorina Szabo: 
”Am înțeles. Iar pentru asta vă solicităm, sper că nu râd domnii consilieri, 

așezarea unei toalete ecologice acolo doar pentru acest scop. Atât. Cu cheie.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Sigur, nici o problemă. 
 
Dna Dorina Szabo: 
”Și a doua problemă, tot datorită cimitirelor. Avem două capele în Peștiș. Una 

în vechea Biserică și una a cultului Penticostal care are autorizație de construire, are 
recepție și ar trebui montați măcar cinci stâlpi stradali pentru că ieri am fost la un 
priveghi…” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Doamnă, este vorba de o investiție, sunteți inginer. Mai sunteți și angajata 

noastră, ca să fie treaba treabă. O investiție când se face, o discutați frumos la Direcția 
Tehnică că nimeni nu se opune. Haideți  în Consiliu Local, așa cu ceva care…Uite, domnul 
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Nimu este coleg cu dumneavoastră.”  
 
Dna Dorina Szabo: 
”Da. O să fac o hârtie.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Este o investiție, este o extindere. Cum să nu facem?” 
 
Dna Dorina Szabo: 
”Bine. O să fac.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Dar ați făcut-o?” 
 
Dna Dorina Szabo: 
”Nu am făcut-o.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Păi de ce nu ați făcut-o?” 
 
Dna Dorina Szabo: 
”Vă mulțumesc și vă doresc un an nou fericit.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Căminul Cultural să știți, am revocat Hotărârea de Consiliu pentru că 

Compania Națională de Investiții nu mai are bani. Nu mai intru în politică. Ne asumăm noi 
repararea lui pentru că avem deja proiect, avem valoare, avem tot ce trebuie. Nu are 
Compania de Investiții, că până acum a avut, acum nu mai are dintr-o dată, nu-i nimic, îl 
facem noi. Hârtia o faceți pentru ca să știu că vă dă dumneavoastră cheia. Bineînțeles că 
nu ar trebui, dar asta este regula. Toaleta, domnule Nimu, vă rog, urgent pusă acolo dar și 
curățată, ca să nu. Societatea trebuie să știe, da?” 

 
Dna Dorina Szabo: 
”Sigur, sigur.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Și în rest, vedeți de solicitare, privind extinderea.” 
 
Dna Dorina Szabo: 
”Și pentru stâlpi, o să fac o hârtie către dumneavoastră, spre știință Biroul 

Investiții. Vă mulțumesc și vă doresc un an nou fericit.” 
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